
8天6晚～上海海/迪⼠士尼樂園/杭州/烏鎮開⼼心歡樂之旅
第⼀一天:吉隆隆坡機場-上海海機場（機上⽤用餐）集合在吉隆隆坡機場，辦理理所以出境⼿手續後，
⾶飛到中國經濟繁榮魅⼒力力的(上海海）到達機場後,由當地導遊接機後，送往當地豪華酒店休
息，⾃自由活動。

第⼆二天：上海海（早/午餐/晚餐）

酒店早餐過後,我們將出發前往參參觀遊覽世界博覽會（中國館），遊覽南京路路購物⼀一番
後，前往參參觀世界聞名的星巴克拱焙坊了了解⼀一番，午餐過後，我們將前往上海海⽥田⼦子坊遊
覽（上海海⼈人的⽣生活⽂文化-有美食及購物⼩小巷-絕對讓您驚喜萬分），過後，我們將遊覽万
国建筑博览馆-外滩打卡留留念念，過後我們將遊覽上海海著名【城隍庙商圈】，這裡有上海海
老街，⾃自由品尝各种⼩小吃，晚餐過後，我們將【船游黄浦江观夜景）欣賞上海海灘的夜景
特別誘⼈人（萬家燈火，照耀整個上海海灘）過後回返酒店休息。 
第三天：上海海（迪⼠士尼樂園）（早/午餐及晚餐⾃自理理） 
酒店早餐過後,我們將前往上海海著名的迪⼠士尼樂園,在樂園⾃自由活動～樂園現有七⼤大主題
園區,30餘個遊樂項⽬目,20多項娛樂演出,2017年年客流量量共達1100萬⼈人.上海海迪⼠士尼樂園是
世界第六座,亞洲第三座,中國第⼆二座,中國⼤大陸第⼀一座迪⼠士尼樂園,晚上回返酒店休息。

第四天：上海海-杭州（早/午餐/晚餐） 
酒店早餐過後，我們將前往杭州。午餐過後，到達杭州後，【承船游世界遗产-⻄西湖】
【苏堤春晓】【花港观⻥鱼】远观雷峰夕照】再遊覽【⼩小河直街历史街区】過後遊覽城隍阁位于吴⼭山之巅，为七层仿古建筑，整体造
型具有南宋和元代的建筑⻛风格，建筑⾯面积3789平⽅方米，⾼高41.6米，炫煌富丽，融合元、明殿宇建筑⻛风格，⼤大处着眼,细处勾勒勒,兼揽
杭州江,⼭山,湖,城之胜(品嚐當地著名的藕粉甜品）晚餐過後，遊覽當地著名的清河坊街（⼩小吃藝術品鈴蘭蘭滿⽬目,購物⼀一番），過後回
返酒店休息.

第五天：杭州（早/午餐/晚餐） 
酒店早餐過後,我們將繼續遊覽【光明寺⽔水库赏春及⼩小背篓体验采摘国茶茶龙井】，過後參參觀明初三杰-于谦祠及【江南第⼀一转经筒-⾼高
丽寺】午餐過後，在前往參參觀【万松书院-梁⼭山伯與祝英台讀書的書院】過後再前往杭州最時尚的【⻄西湖IN77⽹网红街区】打卡購物
⼀一番，晚餐過後，前往欣賞【城市阳台灯光秀】過後我們將回返酒店休息,⾃自由活動。

第六天：杭州-烏鎮-（早/午餐/晚餐） 
酒店早餐過後，過後繼續參參觀【国家宝藏⼀一抹青绿版本馆】過後前往【乌镇⻄西栅-乌镇⻄西栅位于浙北桐乡市杭嘉湖平原上的乌镇，
以原汁原味的⽔水乡⻛风貌和千年年积淀的⽂文化底蕴成为江南古镇中的佼佼者。 ⻄西栅由12座⼩小岛组成，70多座⼩小桥将这些⼩小岛串串连在⼀一
起，河流密度和⽯石桥数量量均为全国古镇之最，故有”桥⾥里里桥”之称.過後我們即將乘坐⼤大摇橹船进入景区-欣賞烏鎮的景⾊色，額外美
麗，過後繼續參參觀【三⼨寸⾦金金莲博物馆】及【昭明书舍】晚餐過後，繼續遊覽【老酱园及老邮局】夜间⾃自由漫步醉美⽔水乡夜景，絕對
讓您留留念念往返。過後回返酒店休息，⾃自由活動.	 

第七天：烏鎮-上海海-吉隆隆坡（早/午餐/晚餐） 
酒店早餐過後，⾃自由活動再烏鎮老街，過後繼續遊覽前往⼴广富林林遗址公园赏花】位于上海海松江区，毗邻⼴广富林林郊野公园，上海海⼴广富
林林遗址公园⾥里里，则是油菜花、梨花和樱花盛开，游⼈人纷⾄至沓来，树下⼈人⼭山⼈人海海，⼏几乎⼈人⼈人都在拍摄美景過後乘坐上海海最快的磁浮列列
⾞車車送往上海海機場機場，⾶飛回⾺馬來來⻄西亞，⾏行行程結束.

第八天：⾺馬來來⻄西亞（機上⽤用餐） 
到達吉隆隆坡機場，⾺馬來來⻄西亞。


*特別當地風味美食：三黃雞,⽔水鄉風味，網紅打卡第⼀一立喜宴會，御茶茶宴,
叫化雞,婆婆家風味等 

*特別贈送：城市陽台燈光秀,登上杭州最⾼高城隍閣品嚐著名甜品（藕粉） 

TOUR CODE:8D-
OTTWSD



Day 1: Kuala Lumpur Airport-Shanghai Airport (meals on board) Assemble at Kuala 
Lumpur Airport. After completing all exit procedures, fly to China's prosperous and charming 
city (Shanghai). Upon arrival at the airport, you will be picked up by a local tour guide and 
transferred to a local luxury hotel. Rest in the hotel and have free time. 
Day 2: Shanghai (Breakfast/Lunch/Dinner)After breakfast at the hotel, we will set off to visit 
the World Expo (China Pavilion). After shopping on Nanjing Road, we will visit the world-
famous Starbucks Bakery. After lunch, we will go to Shanghai Tianzifang (Shanghai people’s 
life culture - there are delicious food and shopping alleys - it will definitely surprise you), after 
that, we will visit the International Architecture Expo - the Bund to check in, and then we will 
visit Shanghai’s famous [City God’s Temple Business District], where there is Shanghai Old 
Street , free to taste various snacks. After dinner, we will [cruise the Huangpu River for night 
view] to enjoy the particularly attractive night view of Shanghai Beach (thousands of lights 
illuminate the entire Shanghai Beach) and then return to the hotel to rest 
Day 3: Shanghai (Disneyland) (Breakfast/Lunch and Dinner at your own expense)After breakfast at the hotel, we will go to the famous 
Disneyland in Shanghai and have free time in the park. The park currently has seven theme parks, more than 30 amusement projects, and 
more than 20 entertainment performances. In 2017, the passenger flow reached 11 million people. Shanghai Disneyland is the sixth 
Disneyland in the world, the third in Asia, the second in China, and the first in mainland China. Return to the hotel to rest in the evening 
Day 4: Shanghai-Hangzhou (Breakfast/Lunch/Dinner)After breakfast at the hotel, After lunch, go to Hangzhou, take[Boat tour to the World 
Heritage - West Lake] [Spring Dawn at Su Di] [Fish watching at Huagang] Watch the sunset at Leifeng Peak from a distance] Then visit 
[Xiaohezhi Street Historic District] After dinner,Afterwards, visit the Chenghuang Pavilion, which is located on the top of Wushan Mountain. It is 
a seven-story antique building with an overall shape of the Southern Song Dynasty and Yuan Dynasty architectural styles. It has a 
construction area of 3789 square meters and a height of 41.6 meters. It is splendid and gorgeous, integrating the architectural styles of the 
Yuan and Ming Dynasties. Pay attention to every detail and outline every detail to take in the beautiful scenery of Hangzhou’s rivers, 
mountains, lakes and city (tasting the famous local lotus root starch dessert). After dinner, we passed by the famous Qinghefang Street in 
Yilan.and then return to the hotel to rest 
Day 5: Hangzhou (Breakfast/Lunch/Dinner)After breakfast at the hotel, we will continue to visit [Spring Appreciation at Guangming Temple 
Reservoir and Experience Picking Chinese Tea Longjing in a Small Basket], and then visit the Three Heroes of the Early Ming Dynasty - Yu 
Qian Temple and [The First Prayer Wheel in Jiangnan - Koryo Temple] After lunch, we will visit [Wansong Academy - the academy where 
Liang Shanbo and Zhu Yingtai studied] Afterwards, we will go to the most fashionable [West Lake IN77 Internet Celebrity Street] in Hangzhou 
to check in and do some shopping. After dinner, we will go to enjoy the [City Balcony Light Show]. Rest in the hotel and have free time 
Day 6: Hangzhou-Wuzhen-(Breakfast/Lunch/Dinner)After breakfast at the hotel, continue to visit [National Treasure A Touch of Green 
Edition Museum] and then go to [Wuzhen Xizha - Wuzhen Xizha is located in Wuzhen on the Hangjiahu Plain in Tongxiang City, northern 
Zhejiang. It has become a famous water town with its original water town style and thousands of years of accumulated cultural heritage. The 
best among Jiangnan ancient towns. Xizha is composed of 12 small islands, and more than 70 small bridges connect these small islands 
together. The density of rivers and the number of stone bridges are the highest among ancient towns in the country, so it is known as "Bridges 
in Bridges". We will take a ride after Enter the scenic spot by big rowing boat - enjoy the scenery of Wuzhen, which is particularly beautiful. 
Afterwards, continue to visit [Three-Inch Golden Lotus Museum] and [Zhaoming Bookstore]. After dinner, continue to visit [Old Sauce Garden 
and Old Post Office] and walk freely at night to enjoy the beautiful night view of the water town. It will definitely be a memorable trip for you. 
Afterwards, return to the hotel to rest and have free time 
Day 7: Wuzhen-Shanghai-Kuala Lumpur (Breakfast/Lunch/Dinner)After breakfast at the hotel, we we will go to Guangfulin Heritage Park 
to enjoy the flowers] Located in Songjiang District, Shanghai, adjacent to Guangfulin Country Park. In Shanghai Guangfulin Heritage Park, 
rapeseed flowers, pear blossoms and cherry blossoms are in full bloom, and tourists come in droves. Under the trees There are huge crowds 
of people, and almost everyone is taking photos of the beautiful scenery.It will definitely dazzle you, and then take the fastest maglev train in 
Shanghai to Shanghai Airport., fly back to Malaysia, end of trip 
Day 8: Malaysia (meals on board)Arriving at Kuala Lumpur Airport, Malaysia. 

8D6Nights ~ Shanghai/Disneyland/Hangzhou/Wuzhen 
Amazing tour

團費價格:RM 4988每⼈/⼤⼈-全包(02⼈01房/03⼈01房-第3⼈是加床)出發⽇期:27/02,15/03,20/04/
2024(中國5星酒店)**⼩孩價格:RM 4688每⼈（04-11歲沒床-與⼤⼈同房）以下報名訂⾦⼀個⼈
RM 2000*注:(⼀團最少16⼈,如少過此數,價格不⼀樣,報名是先到先得,延遲報名,機票起價另算) * 
團費包括:吉隆坡-上海來回機票,06晚-當地5星豪華酒店+⾏程膳食,交通接送,国际机票,观光点入门票,吉隆坡出境机场税,中
国出境机场税 ,中国内陆机场税,航空保险税,燃油税,中国團单次签证,导游司机⼩费,个⼈旅游保险(70歲以下)當地導遊,本地
領隊,⼩費全程根據以上⾏程安排為準。團費不包括:⾏程以外⾏程沒有寫下額外加點/雜費/晚間⼩費之所有費⽤,如即時需
要的.冠病檢測費⽤,個⼈消費及額外及其他不含費⽤等。**全程不購物，純旅遊玩的開⼼******* 

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land 
Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **** 景点的先后顺序可根据具体情
况有所调整 / 团费不含⾃费项⽬ **




